



Une version française suivra

Dear Colleagues,

On behalf of the CARO board, I write to update you on recent activities. This has been a busy year for the CARO board and the CARO committees. The website committee, with the support of CARO's association managers, has commenced work on revitalizing CARO's website and hopes to make it a more user friendly and increasingly useful resource to CARO members. The website committee and the CARO board are also carefully charting CARO's navigation of social media and exploring opportunities for CARO members that arise from social media. The CARO board and the Manpower and Standards Committee have commenced activities centred around the articulation of radiotherapy standards from the patient's perspective.

We are very excited about the CARO ASM in St. John's, NL. The ASM committee has been busy planning since the wrap of last year's conference and not surprisingly this year's ASM promises to be another exciting program with amazing speakers and interesting content. We encourage you to bring your family! We have lots of family friendly activities planned throughout the conference.

See below for an update from Mary Hooey.

2014 CARO Annual Scientific Meeting

This year's meeting is at the Delta St. John's Hotel and Conference Centre in St John's, August 25-28, 2014 – a little earlier than usual. We hope you take advantage of the fact that we will be in one of Canada's most unique and beautiful provinces and bring your partner and/or family members and join "Radiation Oncology on the Rock." We will also benefit from the weather having the meeting three weeks earlier.

The meeting theme is Outcomes: Clinical and Professional – Success for Our Patients and Ourselves and will begin on Monday with preconference events, followed by the traditional part of the meeting running Tuesday through Thursday. The format will be a little different so you can enjoy the sites and socials we have lined up for you. Further details will follow.

Registration is now open:

[Register Now!](#)

Visit the CARO website often to get complete details of the program and social events at www.caro-acro.ca.

I look forward to seeing Radiation Oncology on the Rock in August 2014!

Mary Hooey, CMP
CARO ASM Coordinator

Stay "in the know" with the latest CARO conference news and updates!
#caroasm2014 #carostjohns2014

CARO AGM Minutes

Please note that the 2013 AGM Minutes are available for viewing in the CARO member's area [here](#). You can log in by going to www.caro-acro.ca and clicking on "login" at the top and logging in with your username and password.

CARO Fellowship

Over the past few years, significant concerns have been raised regarding the availability of new staff positions for our graduating Radiation Oncology residents. CARO is actively pursuing strategies that we hope will help match patient need with a highly skilled appropriately numbered workforce of Canadian Radiation Oncologists. To further support the needs of our younger colleagues, and to advance expertise in our profession, CARO is delighted to announce a new one-year fellowship award in Radiation Oncology. This fellowship program is a unique opportunity for CARO to foster the development of highly qualified clinicians and researchers, and future Radiation Oncology leaders. For more information please visit the [CARO website](#).

CARO International Communications Working Group – Resident Head position now open!

Dr. Jean-Marc Bourque is completing his term on the CARO International Communications Working Group. This is an open call to any residents who wishes to be nominated for this position. The Resident Head position is a 2-year term. For more information please contact [Tim Hannah](#).

[Nomination Form](#)

Membership Renewal

If you have not done so already, don't forget to renew your 2014 CARO membership dues. Please click to renew now!

[Pay Your Dues](#)

Prostate Brachytherapy Symposium

In 2014, CHUQ will be celebrating the 20th anniversary of the introduction of permanent seed implants in Canada by Dr Jean Roy and the 15th anniversary of prostate HDR brachytherapy. We would like to invite you to celebrate with us and participate in the CHU de Québec prostate brachytherapy symposium that will be held in Quebec City on May 16 and 17 2014.

Details can be found here:

http://www.chuq.qc.ca/fr/actualites/evenements/symposium_curietherapie_prostate.htm

I look forward to seeing you in St. John's!

Sincerely,

Ross

Dr. Ross Halperin
President, Canadian Association of Radiation Oncology

Follow CARO on Facebook and Twitter and join the conversation!



#caro_acro #caroasm2014 #carostjohns2014

Madame/Monsieur :

Au nom du Conseil d'administration (CA) de l'ACRO, j'écris pour vous mettre à jour sur les récentes activités. Cette année a été occupée pour le CA de l'ACRO et les comités de l'ACRO. Le comité du site Web, avec le soutien des directeurs d'association de l'ACRO, a commencé le travail pour améliorer le site Web de l'ACRO et espère le rendre plus convivial et en faire une ressource de plus en plus utile pour les membres de l'ACRO. Le comité du site Web et le CA de l'ACRO tracent aussi attentivement la navigation des médias sociaux de l'ACRO et explorent les occasions pour les membres de l'ACRO qui découlent des médias sociaux. Le CA de l'ACRO et le comité de la main-d'œuvre et des normes ont commencé les activités axées sur l'élaboration des normes de radiothérapie du point de vue du patient.

Nous sommes très emballés à l'égard de la RSA de l'ACRO à St. John's, T.-N.-L. Le comité de la RSA planifie depuis la conclusion de la conférence de l'an dernier et, sans surprise, la RSA de cette année promet d'être un autre programme captivant avec des conférenciers extraordinaires et du contenu intéressant. Nous vous encourageons à amener votre famille! Nous avons planifié beaucoup d'activités familiales tout au long de la conférence.

Voir ci-dessous pour obtenir une mise à jour de Mary Hooey.

Réunion scientifique annuelle de l'ACRO 2014

La réunion de cette année a lieu à l'hôtel et au centre des congrès Delta St. John's à St John's, du 25 au 28 août 2014 – un peu plus tôt qu'à l'habitude. Nous espérons que vous profiterez du fait que nous serons dans l'une des provinces les plus uniques et merveilleuses du Canada pour amener votre partenaire ou les membres de votre famille et vous joindre à « Radio-oncologie sur le rocher. » Nous profiterons aussi de la météo en organisant la réunion trois semaines plus tôt.

Le thème de la réunion est Résultats : cliniques et professionnels – succès pour nos patients et nous; la réunion commencera le lundi avec les événements préalables à la conférence, suivis de la partie traditionnelle de la réunion du mardi au jeudi. Le format sera un peu différent de sorte que vous puissiez profiter des emplacements et des activités sociales que nous avons préparées pour vous. De plus amples détails suivront.

L'inscription est maintenant ouverte:

Inscrivez-vous

Consultez le site Web de l'ACRO souvent pour obtenir les détails complets du programme et des événements sociaux à www.caro-acro.ca.

Je suis impatiente de voir Radio-oncologie sur le rocher en août 2014!

Mary Hooey, CMP
Coordonnatrice de la RSA pour l'ACRO

Restez « au courant » grâce aux dernières nouvelles et mises à jour sur la conférence de l'ACRO!
#caroasm2014 #carostjohns2014

Le procès-verbal de la RSA 2013

Veuillez noter que le procès-verbal de la RSA 2013 sera disponible à des fins de consultation dans la zone des membres de l'ACRO [ici](#). Vous pouvez ouvrir une session en allant à www.caro-acro.ca et en cliquant sur « login » en haut et en vous connectant avec votre nom d'utilisateur et votre mot de passe.

Bourse de recherche de l'ACRO

Au cours des dernières années, des préoccupations considérables ont été soulevées concernant la disponibilité de nouveaux postes pour nos résidents diplômés en radio-oncologie. L'ACRO se consacre activement à des stratégies qui, nous l'espérons, aideront à associer les besoins des patients à une main-d'œuvre suffisante hautement qualifiée de radio-oncologues canadiens. Pour soutenir davantage les besoins de nos collègues plus jeunes et pour faire avancer l'expertise dans notre profession, l'ACRO est ravie d'annoncer une nouvelle bourse de recherche d'un an en radio-oncologie. Ce programme de bourse de recherche représente une occasion unique, pour l'ACRO, de favoriser le développement de cliniciens et de chercheurs hautement qualifiés, ainsi que des futurs leaders en radio-oncologie. Pour obtenir de plus amples renseignements, consultez le [site Web de l'ACRO](#).

Groupe de travail sur les communications internationales de l'ACRO – poste de responsable des résidents maintenant ouvert!

Le Dr Jean-Marc Bourque termine son mandat au sein du Groupe de travail sur les communications internationales de l'ACRO. Il s'agit d'un appel de candidatures à tous les résidents qui souhaitent être nommés pour ce poste. Le poste de responsable des résidents est un mandat de deux ans. Pour obtenir de plus amples renseignements, veuillez communiquer avec [Tim Hannah](#).

[Formulaire de candidature](#)

Renouvellement de l'adhésion

Si vous ne l'avez pas encore fait, n'oubliez pas de renouveler vos cotisations de membre de l'ACRO 2014. Veuillez cliquer pour renouveler maintenant!

[Payez vos cotisations](#)

Symposium de curiethérapie de la prostate

En 2014, le CHUQ célébrera le 20^e anniversaire de l'introduction des implants de grains permanents au Canada par le Dr Jean Roy et le 15^e anniversaire de la curiethérapie à débit de dose élevé de la prostate.

Nous aimerions vous inviter à célébrer avec nous et à participer au symposium de curiethérapie de la prostate du CHU de Québec qui aura lieu à Québec les 16 et 17 mai 2014.

On peut trouver des détails ici :

http://www.chuq.qc.ca/fr/actualites/evenements/symposium_curitherapie_prostate.htm

Je suis impatient de vous voir à St. John's!

Cordialement,

Ross

Dr Ross Halperin
Président, Association canadienne de radio-oncologie

Suivez l'ACRO sur Facebook et Twitter, et joignez-vous à la conversation!



#caro_acro #caroasm2014 #carostjohns2014